
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kommunala Tillgänglighets- och pensionärsrådet 

Plats och tid: Kommunhuset, lokal: Borgmästaren 12 september 2024 kl. 13.00 

Närvarande  Tony Andersson, ordf. 
 Johanna Bergsten, vice ordf. SN 
 Markus Sjöström, KTN 
 Björn Hellqvist, SPF 

 Christina Lagergren 
 Lena Ströberg, PRO 
 Bengt Nilsson, MBN 
 Bengt Molander, SRF 
 Britt-Inger Calissendorff, SKPF  
 Per-Arne Frisk, ers PRO 
  
Övriga närvarande Annette Lehnberg, sekreterare 
   
Ej närvarande Ann-Christin Linnsén, ers BUN 
 Zofia Henriksson, BUN 
 Anita Hellstrand, ers SN 
 Roger Nordén, ers KTN 
 Monica Åberg, ers MBN 
 Margareta Edén, PRO 
  Jan Jennehag, ers PRO 
  Kenth Eriksson, ers DHR 
 Tina Höglund, Attention 
  Kenth Eriksson, DHR 
 Marie Söderberg, ers SKPF 
 Jeanette Norgren, ers Attention 
 Carina Eriksson, RBU 
 Agneta Johansson, SPF 
  
Utses att justera Lena Ströberg, PRO 

Justeringens plats och tid Kommunhuset  20 september kl. 10.00 
 
Underskrifter 

Tony Andersson, ordförande Annette Lehnberg, sekreterare 

Lena Ströberg, PRO, Justerare 
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1. Öppnande av möte 

Tony Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Godkännande av Dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

3. Val av justerare. 

 Till justerare valdes Lena Ströberg, PRO 

4.  Föregående mötesprotokoll 

 Mötesprotokollet godkändes och lades till handlingarna 
  

5.  Laget runt, vad är aktuellt hos er?  

SRF: Telefon och datakurser har anordnats. Diskussioner har förts angående 
problem med ledsagning som har dragits ner. Färdtjänstfrågor har också 
diskuterats vid deras medlemsmöten.  

DHR: Färdtjänstfrågor att diskuterats hos DHR, Timrås färdtjänst fungerar 
men sämre i Sundsvall då de har en egen upphandlad färdtjänst. Det har varit 
en resa till Jamtli för medlemmar i sommar. Under hösten kommer en 
surströmmingsmiddag att anordnas. 

SKPF: 1177.se kommer på ett medlemsmöte för att informera om deras 
webbplats. SKPF efterfrågar nytt äldreboende i Timrå 

Socialnämnden: Vid Hagalid pågår det renovering på grund av vattenskada. 
Skadan var större än vad som de först trodde. Osäkert just nu hur lång tid det 
tar att färdigställa allt. De boenden som berörs har fått flytta till annan plats.  

Personer som legat på sjukhus på grund av någon form av skada erbjuds vid 
hemgång en 8 veckor lång rehabilitering för att få tillbaka så mycket 
självständighet som möjligt.  

De som får trygghetslarm erbjuds hembesök för att gå igenom hemmet för 
eventuella hinder som kan uppstå, till exempel löst liggande mattor som kan 
vara en stor risk att snubbla över dem. 

SPF: vid deras möten har Timrås planerade äldrecentret diskuterats.  

MoB: De har fått in bra rutiner att titta på lagkraven då ärenden kommer in 
till dem. Behovet av bostadsanpassningar minskar, det kan vara en del av att 
det byggs bättre bostäder och bra renoveringar av äldre bostäder. 
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PRO Timrå: Månadsmöten med varierande informationer, planerar nöjen 
för medlemmarna. Studiebesök, mannekänguppvisning, månadsluncher. De 
påpekar också att trafiken ökat markant i centrum och problem med 
bullerstörningar för de som bor efter Köpmangatan. PRO gemensamt önskar 
att återgå till det tidigare arbetssättet där pensionärsrådet och 
tillgänglighetsrådet var egna rådsfunktioner.  

KoT: En ny busshållplats håller på att byggas i Tallnäs. E4 bygget med den 
nya bron är på sluttampen, skall vara klar under hösten. 

KS: Uppstartsmötet i augusti hade en lugn inledning med få ärenden. De nya 
bostadsrätterna som har byggds i Bergeforsen är nu snart klara för inflytt och 
intresset har varit stort. Samtliga 72 lägenheter ska vara uppbokade. Det finns 
fler planer i Bergeforsen på bebyggelse och en ny översiktsplan har antagits 
vid närområdet runt ICA butiken.  

6. Övriga frågor 

a) Punkter för decembermötet 

- Bjuda in Johan Vikström, förvaltningschef, socialförvaltningen 
o Information äldreboendet på Solhöjden 
o Resultat av årligt hemtjänstindex  

- Bjuda in Olivia Lindqvist, brottsförebyggande samordnare. 
o Förslag på innehåll inte klart   

b) Nästa års planering, datum 

- 27 februari kl. 13.00 

- 29 maj kl. 13.00 

- 11 september kl. 13.00 

- 11 december kl. 13.00 
c) Uppdragslistan 

- Taktila skyltar, svaret på önskemålet om taktila skyltar vid 
handläggares dörrar läggs in i uppdragslistan 

d) Slöjdsalen på Hagalid: På grund av vattenskadan som finns är 
slöjdsalen stängt, det går att se över möjligheten till tillfällig lokal om 
det skulle bli långvarig renovering. 

e) PRO undrar över att de inte får närvara vid söndagsmiddagar 
och bjuda på underhållning. Detta är också på grund av 
vattenskadan som finns  

f) Matlådor: matlådorna har kraftigt ökat i pris och ingen information 
har gått ut i förväg om detta. Svar kunde ges från SN att priserna inte 
har reviderats sedan 2020 och hade då gått ut med information om 
prishöjning i god tid vilket hade förorsakat oro och funderingar. Nu 
gjordes det tyvärr lite väl sent istället och ska korrigeras vid nästa 
prishöjning. Priskorrigeringar kommer fortsättningsvis bli årligen.  

g) PRO, undrar om äldreboendet ”Säbo”: svar från SN, det planeras 
40–50 platser och kommer att byggas av KoT. Men ingen spade i 
jorden ännu. 
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h) SRF, Nämnders information: nämndernas representanter behöver 
också återkoppla till sin respektive nämndsmöten – vilket också står i 
arbetsordningen.  

i) SPF, Det saknas trottoarer efter Berglundavägen i Sörberge: svar 
kunde ges från KoT att det finns skisser och projektering för detta 
men inte förrän om 2–3 år. Det är behöver också köpas mark från 
husägare.  
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